
Dagsorden forældrebestyrelsesmøde d. 9. mart kl. 19,00 i lokale 1.S.05. 

Der deltager to nye dagplejere på mødet, da Tina er stoppet og Sanne fortsat er syg. Jeanette Hornbæk og Betinna Winther deltager. 

 

PUNKT BAGGRUND/ FORBEREDELSE REFERAT 
Komme til stede, klar til besøg 
 

  

Besøg af udvalgsformand Trine og 
Frengler, udvalgsmedlem Birgitte 
Majgaard og Dagtilbudschef 
Charlotte Styver 
 

Øssur forsøger at lave en aftale med 
Trine Frengler om deltagelse i næste 
bestyrelsesmøde d. 9. marts som 
opfølgning på drøftelsen om 
dagplejeforældres lige adgang til 
børnehave. 

Velkommen og præsentationsrunde da alle er ankommet. 
Bente, Jeanette, Birgitte Majgaard, Trine Frengler, Øssur, Christina, 
Bettina, Jakob præsenterer sig selv.  
Else præsenterer tiltagene og Øssur forklarer hvilke ting der har været 
vendt i forældrebestyrelsen.  
Snak rundt om bordet om mulige tiltag.  
Alle anerkender udfordringerne og vil gerne se muligheder. 
Pladsanvisnings arbejdsmetoder og muligheder for ændringer 
diskuteres.  
Der er fremsat følgende forslag til ændringer, bl.a. i dagplejens 
udviklngskontrakt. 

• At det bliver muligt for forældre at skrive op til et 
dagplejeområde 

• At antallet af prioriteter for forældre udvides til 5-6, i stedet 
for de nuværende 3 

• At der udvikles en mere dialogbaseret anvisningspraksis 
• At det bør overvejes, hvor mange tilbud forældre skal have, 

når de står til overflytning, således overflyttere ikke blokerer 
for andre - praksis i andre kommuner 

• Fleksibel udmeldelsesdato 
• Flere rene børnehaver 
• Forløbspladser, Hvidovre model 
• Søskende garanti indenfor området 

 
Der tales fælleslokaler og trivsel for dagplejere. Herunder 
nyansættelser og fastholdelse. Else uddyber hvordan fællesskaberne 
udnyttes i Dagplejen. Trine pegede på , om der eventuel kan blive  en 



bedre udnyttelse af kommunale lokaler. 
Der bliver talt om hvordan dagplejen kan blive brandet fremadrettet.  
Trine fortæller, at vores forslag tages med til udvalgsmøderne der 
ligger i sensommeren når der skal kigges på området. Trine og Birgitte 
takker for invitationen og vil gerne komme en anden gang. 

Stormødet: 

• Drejebog 

• Beretning 
 

 Else fremlægger agenda for aftenens forløb.  
Tidsplan gennemgås og input tages med.  
Alle er enige i tidsplanen. 

Input fra Christina ved. Rekruttering 
 

 Christina fortæller hvad hun har fundet af branding inde på 
hjemmesiden for dagplejen. Videoer på hjemmesiden skal bringes 
mere frem. Historien skal fortælles mere. Synliggøre mulighederne for 
dagplejere. 
Hvordan skal den rekruttering se ud fremadrettet?- Det aftales at det 
bliver et punkt vi tager op til næste møde med den nye leder.  

Madmod og madglæde 
 

Orientering om evaluering/ 
spørgeskema fra dagplejerne. 
Input til en bruger undersøgelse hos 
forældrene? 

Else præsenterer spørgeskema og der gives input til hvilke spørgsmål 
der kan stilles til forældreundersøgelsen.  
Der er enighed om at de fleste spørgsmål fra tidligere vendes og at 
forældreopbakning undersøges. 
 

Evaluering af bestyrelsesåret, oplæg 
til en kommende bestyrelse 
 

 Evt. nyt logo og branding strategi. 
Positiv indstilling til hvordan bestyrelsen har arbejdet og fremadrettet 
skal arbejde.  Else forklarer hvad der er blevet arbejdet med i forrige 
år. 

Nyt fra ledelsen 

• Budget 
 

 Else beretter om økonomien i dagplejen og hvordan budgettet ser ud 
fremadrettet. 

Andet 
 

  

 


